
Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport Mestského zastupiteľstva v Malackách 
Radlinského 2751/1, 901 01 Malacky 

 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia komisie 

 
 
Dátum: 13. 6. 2011 
Miesto a čas konania: zasadačka č. 318, MsÚ v Malackách, 16.30 h - 20.00 h 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Tedla - predseda, Mgr. Pašteka - podpredseda, Ing. 
Rusňák, Mgr. Habová, PaedDr. Pagáčová, Ing. Špelicová, T. Salajová 
Ospravedlnení: PaedDr. Filip, Ing. Andil 
Pozvaní hostia: Ing. Vavrinec, Mgr. Hudecová, Ing. Ondrovič  
Zapisovateľka: Mgr. Hrnková  

 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Informácia prednostu MsÚ Ing. Vavrinca o stave rekonštrukcie areálu elokovaných 

tried MŠ na Rakárenskej ulici. 
3. Správa riaditeľky MŠ Mgr. Hudecovej o zápise na šk.rok 2011/2012 a 

         o stave príprav nového objektu Rakárenská 
4. Diskusia k materiálom na najbližšie zasadnutie MsZ dňa 16. 6. 2011 

   a) Informácia poslanca MsZ Ing. Ondroviča, predkladateľa materiálu o realizácii     
projektu vybudovania skateparku na území mesta Malacky 
   b) Návrhy VZN a interných právnych noriem 

5.   Informácia o stretnutiach so športovými klubmi 
6.   Rôzne 

 
Zasadnutiu komisie v čase 15.30 – 16.15 h. predchádzala obhliadka objektu Detského domova 
na Rakárenskej ul. členmi komisie v sprievode riaditeľky DD Mgr. Horinkovej a riaditeľky 
MŠ Mgr. Hudecovej, ktorá predstavila plánované úpravy budovy na základe projektovej 
dokumentácie. 
 
K bodu 1.:  
Zasadnutie otvoril a viedol RNDr. Pavol Tedla. V úvode zhodnotil, že akcie organizované 
komisiou v období od aprílového zasadnutia boli úspešné (Športovec roka 2010, tri stretnutia 
so športovými klubmi, Beh oslobodenia, Športové hry malackej mládeže). 
 
K bodu 2:  
Ing. Dušan Vavrinec, prednosta MsÚ, informoval komisiu o stave prípravy rekonštrukcie 
objektu na Rakárenskej ul. pre triedy materskej školy k septembru 2011. Sprevádzkovanie 
objektu k tomuto dátumu je jedna z aktuálnych priorít mesta. Z finančného hľadiska je mesto 
pripravené, realizuje sa verejné obstarávanie, na základe ktorého je predpoklad úspory 
rozpočtovaných finančných prostriedkov. Stavebný dozor bude externý. Členovia komisie sa 
na základe predchádzajúcej obhliadky pýtali na reálnosť sprevádzkovania k začiatku 
školského roka a na to, či nebolo možné všetky kroky urýchliť. Ing. Vavrinec vidí 
umiestnenie detí od 2. septembra ako reálne, podmienkou pre dodávateľov vo verejnom 
obstarávaní bola realizácia za 1,5 mesiaca. Prednosta MsÚ ubezpečil členov komisie o 
maximálnom úsilí MsÚ o urýchlené začatie a následné dokončenie rekonštrukcie objektu. 



Vyjadril mimoriadny a osobný záujem na tom, aby všetky práce boli dokončené do termínu 
začiatku školského roka 2011/2012. Postupnosť pri príprave rekonštrukcie bola závislá od 
termínu schválenia úveru bankou, čo sa stalo 21. apríla, až následne sa realizuje verejné 
obstarávanie. Komisia bola zajedno s Ing. Vavrincom v tom, že je nevyhnuté kvalitne 
realizovať 1. etapu, vedúcu k cieľu – sprevádzkovanie k začiatku školského roka, výmenu 
okien, dverí a pod. je možné realizovať neskôr.     
Uznesenie č. 11/2011: 
Komisia berie na vedomie informáciu prednostu MsÚ o stave realizácie rekonštrukcie 
objektu na Rakárenskej ul. a vyjadruje presvedčenie, že všetky plánované kroky budú 
realizované a termín spustenia prevádzky dodržaný. Komisia navrhuje realizovať 
prioritne 1. etapu, až následne, po uvedení objektu do prevádzky, realizovať 2. etapu. 
 
K bodu 3: 
Mgr. Hudecová informovala komisiu o počtoch prijatých detí do jednotlivých objektov MŠ, 
tohto roku je až 23 detí s odkladom plnenia povinnej školskej dochádzky. 22 detí nebolo 
prijatých, sú to deti, ktoré tri roky veku dosiahnu vo februári až septembri 2012. Riaditeľka 
MŠ predpokladá na základe skúsenosti, že asi 20 detí ročne rodičia z MŠ odhlásia, prijatie 
týchto detí v priebehu školského roka. Sprevádzkovanie objektu na Rakárenskej k začiatku 
školského roka taktiež vidí reálne, reálne si však uvedomuje aj množstvo práce so 
zariaďovaním tried.  Na Rakárenskej ul. bude pracovať 19 zamestnancov MŠ.  
Uznesenie č. 12/2011: 
Komisia berie na vedomie správu riaditeľky MŠ Mgr. Hudecovej o zápise na šk.rok 
2011/2012 a o stave príprav nového objektu Rakárenská. 
 
K bodu 4.: 
Ing. Milan Ondrovič, PhD., predkladateľ materiálu Z 103/2011 Zámer výstavby skateparku 
v Malackách predstavil projekt skateparku, vyzdvihol jeho význam ako bezpečného miesta 
pre zábavu. Skatepark by mal oživiť centrum mesta, podporiť rozvoj obchodu, turizmu 
a služieb. Komisia diskutovala o výške financovania z rozpočtu mesta. Mgr. Pašteka a Ing. 
Rusňák dávali na zváženie, či finančná podpora  mesta minimálne 50 000 € pre tento šport  
s ohľadom na počet skateboardistov v meste neznevýhodňuje početnejšie zastúpené športové 
odvetvia.  
Uznesenie č. 13/2011: 
Komisia berie na vedomie informáciu o zámere vybudovania skateparku. Vyjadruje 
súhlas so zámerom realizácie takejto stavby v meste Malacky. V súlade s koncepciou 
rozvoja športu a koncepciou rozvoja školstva prijatými MsZ komisia podporuje aktivity 
pri presadzovaní zámeru vybudovania skateparku v lokalite navrhovanej v zámere. 
Komisia podporuje realizáciu podľa alternatívy  II. 
Komisia odporúča predkladateľovi materiálu hľadať cesty zníženia finančnej záťaže 
mesta formou využitia alternatívnych zdrojov (sponzoring, eurofondy). 
 
Ing. Milan Ondrovič stručne predstavil ďalší materiál, ktorého je predkladateľom, Návrh 
VZN o ihriskách na území mesta Malacky (Z 63/2011).Komisia ocenila kvalitné spracovanie 
pasportu detských ihrísk, v diskusii sa venovala vymedzeniu prevádzkového času ihrísk.  
Uznesenie č. 14/2011: 
Komisia berie na vedomie návrh VZN o ihriskách na území mesta Malacky a odporúča 
predkladateľovi zapracovať do materiálu vymedzenie prevádzkovateľa (adresné 
pomenovanie).  
Komisia navrhuje v čl. 4 ods. 5 nahradiť textom „Prevádzková doba na ihrisku je od 
6.00 do 22.00 h.“  



Komisia navrhuje do čl. 5 doplniť bod 1d) v znení „V čase od 1. decembra daného roka 
do konca februára nasledujúceho roka sa kontrola a údržba na ihriskách vykonáva len 
podľa potreby.“  
Komisia ponúka spoluprácu komisii pre územný rozvoj, dopravu a životné prostredie 
pri sledovaní stavu detských ihrísk a ich pasportizácii. 
 
K ďalším návrhom VZN a interným právnym normám: 
Materiál Z 58/2011 
Uznesenie č. 15/2011:  
Komisia berie na vedomie návrh VZN o prenájme pozemkov, nebytových priestorov 
a ostatného majetku vo vlastníctve mesta Malacky a odporúča ho schváliť bez 
pripomienok. 
 
Materiál Z 59/2011 
Uznesenie č. 16/2011: 
Komisia berie na vedomie návrh VZN o nakladaní s nájomnými bytmi vo vlastníctve 
mesta Malacky a odporúča ho schváliť bez pripomienok. 
 
Materiál Z 60/2011 
Uznesenie č. 17/2011: 
Komisia berie na vedomie návrh VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Malacky  
a odporúča ho schváliť bez pripomienok. 
 
Materiál Z 61/2011 
Uznesenie č. 18/2011: 
Komisia berie na vedomie návrh Dodatkov k zriaďovacím listinám rozpočtových 
organizácií mesta Malacky  a odporúča ich schváliť bez pripomienok. 
 
Materiál Z 62/2011 
Uznesenie č. 19/2011: 
Komisia berie na vedomie Návrh na rozšírenie zadania zmien a doplnkov ÚP mesta 
Malacky a odporúča ho schváliť bez pripomienok. 
 
Materiál Z 101/2011 
Na podnet zapisovateľky komisia diskutovala o § 34 ods. 4 návrhu Rokovacieho poriadku 
MsZ v Malackách a komisií MsZ. Komisia navrhuje úpravu tohto odseku so zreteľom na to, 
že o realizácii komisiou prijatých uznesení by mal informovať komisiu ako prizvaný hosť 
priamo ten pracovník, ktorý bol realizáciou poverený, a to z dôvodu úplnosti informácie 
a možnosti následnej diskusie. Tiež požadovanie informácií od osôb uvedených v návrhu 
môže realizovať priamo komisia, a to takisto v záujme úplnosti informácie buď formou 
prizvania na zasadnutie komisie alebo inými formami komunikácie, priamo - bez 
sprostredkovania zapisovateľkou. 
Uznesenie č. 20/2011: 
Komisia berie na vedomie návrh Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva 
v Malackách a komisií MsZ a navrhuje ho schváliť s pripomienkami:  
V § 34 ods. 4 doplniť text odseku v znení „plní osobitné úlohy, priamo súvisiace s prácou 
komisie, ktorými ho poverí predseda komisie alebo komisia,“ a v tom istom odseku 
vylúčiť formulácie „sleduje realizáciu komisiou prijatých uznesení, o čom na 
zasadnutiach informuje členov komisie“ a „požaduje informácie od vedúcich oddelení 



mestského úradu, mestskej polície a organizácií zriadených alebo založených mestom 
dôležitých pre rokovanie.“  
 
Komisia zaujala stanovisko k tlači a distribúcii materiálov pre členov komisie – neposlancov, 
keď samotní členovia – neposlanci navrhujú, aby sa tlač materiálov realizovala racionálne, 
bez plytvania papierom a tonerom. K tejto záležitosti sa komisia uznášala aj na svojom prvom 
zasadnutí (uznesenie č. 1/2011). 
Uznesenie č. 21/2011: 
Komisia navrhuje MsÚ, aby nepripravoval materiály na rokovanie MsZ členom komisie 
z radov občanov všetky, ale len tie, ktoré navrhne predseda komisie so zapisovateľkou. 
Odporúčame, aby takéto konanie aplikoval aj u ostatných komisií, nakoľko považujeme 
tlač všetkých materiálov za zbytočné plytvanie finančnými prostriedkami. 
 
K bodu 5.: 
O troch stretnutiach časti komisie pod vedením predsedu so zástupcami športových klubov 
v meste referoval RNDr. Tedla. Stretnutia sa uskutočnili v priebehu apríla a mája. Komisia 
diskutovala najmä o nasledujúcich podnetoch, ktoré vyplynuli zo stretnutí: športové kluby 
finančne zaťažuje prenajímanie si športovísk, šport je v porovnaní s podporou kultúry zo 
strany mesta podcenený,  nízka úroveň športovej strany v Malackom hlase. Komisia sa na 
ďalších zasadnutiach bude týmto témam venovať, pričom plánuje aj predloženie návrhu 
dotačnej politiky mesta vo vzťahu k športovcom, nastavenie kritérií na prideľovanie dotácií. 
Komisia sa zaoberala aj možnosťou zastrešiť športy v Malackách pod nejakú inštitúciu, 
skonštatovala však, že táto myšlienka je ťažko realizovateľná. S návrhom športových klubov, 
že mesto by malo mať zamestnanca, ktorého náplňou práce bude sledovanie, zabezpečovanie 
a podpora športového života v meste, komisia vyjadrila súhlas, avšak bez formulácie 
uznesenia. 
 
K bodu 6.: 
Mgr. Pašteka informoval komisiu o pripravovanej návšteve futbalistov zo Žnina, na 
zabezpečení akcie spolupracuje s predsedom komisie.  
Mgr. Pašteka tiež referoval o uskutočnených športových podujatiach v Malackách: Pohári 
Záhoria v boxe a šachovom turnaji O putovný pohár MDD. 
Mgr. Habová s podporou ďalších členov komisie navrhla zvážiť trasu Malackej desiatky, 
umiestniť pretek do centra mesta. Touto myšlienkou a prípravou behu sa bude komisia 
zaoberať na ďalších zasadnutiach.  
Mgr. Habová navrhla, aby sa v ankete o najobľúbenejšieho športovca a najobľúbenejší 
športový kolektív dalo hlasovať aj cez internet. Tento návrh dostanú na vedomie médiá mesta.  
 
Zasadnutie komisie ukončil RNDr. Tedla.  
 
 
 
 
 
         RNDr. Pavol Tedla 
           predseda komisie 
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 
V Malackách 14. 6. 2011 
 


